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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mikor lesz InterCity kapcsolat Kemenesalja és a főváros között?" címmel a Házszabály 91 .
§-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr . Csillag István gazdasági és közlekedési miniszter
úrhoz . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

A magyar vasúti közlekedés az elkövetkező esztendőkben jelentős változások előtt áll .
Kormányoktól függően vagy fejlődik, vagy leépül . Egyik kormány a szlovén határ felé épít új
pályaszakaszt, a másik, volt szakszervezeti vezetőkkel megerősítve a szárnyvonalak
elsorvasztását fontolgatja. A lefaragás marketingstratégiája mellett a vasút miért nem próbálja
meg bővíteni azokat a szolgáltatásait, amelyekre kereslet lenne . E tárgyban érdeklődik
folyamatosan választókerületem sok polgára. Nevezetesen, hogy a megye második
legnagyobb települése Sárvár, és a fontos vasúti csomópont Celldömölk városa miért marad ki
az InterCity járatok szolgáltatásából . Annak idején is majd egy évtizednek kellett eltelnie,
hogy az Expressz vonatok megálljanak az érintett településeken . Az InterCity vonatok
esetében is lassan lejár ez a várakozási idő . Érdeklődésemre a vasút helyi szakemberei
elmondták, hogy kis átszervezéssel megoldható lenne a közvetlen csatlakozás a már meglévő
InterCity járatokhoz bobai csatlakozással .

Tisztelt Miniszter úr!

Mikor lesz InterCity kapcsolat Kemenesalja és a főváros között?
Választókerületem polgárai mikor élvezhetik a MÁV korszerű szolgáltatásait?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2003 . július 21 .
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írásbeli kérdés
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